TRAFALGAR PAC MEETING Minutes-Feburary 14th, 2023

Admin: Daniel Belanger VP interim: Mme. Louise Teacher: Roch Boisvert PAC: Vivian Wan Kathy Dang Ellen Tsang Michelle Xue Lena Hellendoorn Snow Qiu Irazu Kevin Suen Cristal Egan Chris Cochrane Shaleena Gigi Bailey David Liu Juliet Dong Gigi Bailey Hai Yue **Antonia Jennings** Lianne Nosyk 236-516-1866

In attendance:

M. Daniel - land acknowledgement.

1. Admin UPDATES

Mme. Louise -

introduced as interim Vice Principal. She has been at Trafalgar in different capacities with teaching. Will be replacing Erin until she comes back.

M. Daniel -

Thank you to the volunteers at the Spring festival. It was great and everyone was very adamant to recognize the hard work the committee has done. Thanks for organizing!

Thanks to staff and parents who receive the report card.

Thanks to the resource team for making them for your child.

Thanks to Mme. Napper (spelling?), the week of field hockey - who had coaches that were players from the national team.

Spirit days coming up - division 19, recognize their work!

Thanks to all student volunteers at different activities - knitting club, over 50 students there at the new club!

Thank M. Boisvert for taking a few kids for a day for the environment.

M. Boisvert - We were lucky to attend the climate action leadership forum, both for students and teachers. Students were lucky enough to attend and they had a few workshops throughout the day about climate change. At the end of day, they came up with ideas to put those ideas forward to action in the school. Want a **Green Club** at the school. Will be starting this at the school and focus on tackling waste and litter at the school. Lines up with UNESCO theme of zero hunger. It's a very positive idea!

M. Daniel - Thanks to the volunteers for the hot lunch. It has been very smooth. Thanks to all the students in basketball, choir, and band activities. We are proud of our school.

Staff wants June 9th for SPORTS DAY

Question from Kathy - Update on rocks?

Still in process with the district - no guarantee by end of June Facing shortage of employees and delays with response time

2. Financial update:

PAC chequing - \$45,507.96 PAC gaming - \$24,390.58 School PAC - \$20,068.23 GIC - \$10,000

Pending cheques \$5426 and minus GIC = \$84, 541 is our current cash flow

There is \$48348 left in the budget to spend this year.

Spending for January: KBAM arts performance Robotics replacement Sensory tools Music resource - drums Gym - basketballs Author visit

Income - \$1160 from the pumpkin patch during Monster's Ball

3. Bike to School Event - May 29 - June 2nd

Presented by parent, Chris Cochrane Bike/Walk/Roll to school week goals Skills and developing these habits are lifelong skills

Objectives:

Goal for the program to encourage kids and families to travel other ways besides the car.

Overcome barriers - comfortable riding, safe route knowledge Education of drivers to operate car safely around those walking/biking

Build on last year - have a weekly schedule Maintenance mornings, route planning One parent was a professional bike repair person and asked if they can do 2 days this year.

Would like a bike skills challenge if weather is permitting - when riding on the street Prizes and snacks

\$500 grant from City of Vancouver to contribute to these things.

Thursday last year B2S week, 40 bicycles on bike rack last year!

Volunteers for a bike bus? Instead of a walk to school bus

Last year - 2 big maps indicating where people live Would like to gauge interest about bike bus

Bike bus at 4 different points in the city - Balaclava, Almond, Quilchena and Connaught Park Would like volunteers if people are interested

Bike Hub offers school programs

M. Daniel - working with

Plan events with PAC for B2S week

Explore bike bus - gauge interest with families and try to communicate with PAC and school to build that

Kathy: More secure bike and dry storage for bikes? M. Daniel stated that many teachers ride their bikes too.

4. Motion to pass minutes for January

- -First motion Kathy
- -Second motion Snow
- -No objection zero objections

January meeting minutes passed

5. PAC Exec positions

Huge thanks to all the parents that contribute time and effort to the school Many parents will be leaving the PAC community as students graduate We need volunteers for PAC exec and events

Hot lunch - Lena and Hailey will be stepping off next year. We need more. Yearbook - volunteers for editing Social media/website/communicate - if anyone wants to host FB or twitter

Any volunteer time, even one hour, is important for us

French immersion - Co-Treasurer (1) and Co-Chair (1) French & English - Co-secretaries (2)

Please support by volunteering - <u>info@trafalgarpac.ca</u> Thank you and Happy Valentines!

2023年2月14日 TRAFALGAR 家委会会议 7 - 7:40pm 出席人员:

校长: Daniel Belanger 临时副校长: Mme. Louise

老师: Roch Boisvert

家委会: Vivan Wan Kathy Dang Ellen Tsang Michelle Xue

Lena Hellendoorn

Snow Qiu

Irazu

Kevin Suen

Cristal Egan

Chris Cochrane

Shaleena

Gigi Bailey

David Liu

Juliet Dong

Gigi Bailey

Hai Yue

Antonia Jennings

Lianne Nosyk

236-516-1866

M. Daniel - land acknowledgement.

1. 管理人员 更新

Mme. Louise -

被介绍为临时副校长。她曾以不同的身份在Trafalgar教学。她将代替Erin, 直到她回来。

M. Daniel -

感谢春节志愿者们。很棒,每个人都被肯定为家委员会所做的辛勤工作。感谢组织!

感谢收到成绩单的工作人员和家长。

感谢资源团队为您的孩子制作它们。

感谢Mme.Napper, 曲棍球周 - 一个来自国家队的球员教练。

精神日的到来 - division 19, 表扬他们的工作! 感谢所有参加不同活动的学生志愿者 - 针织俱乐部, 那里有 50 多名学生加入这个新俱乐部!

感谢 M. Boisvert 带几个孩子为环保活动一天。

M. Boisvert - 我们有幸参加了气候行动领导力论坛, 既面向学生, 也面向教师。学生们很幸运能够参加, 他们在整个期间举办了一些研讨会关于气候变化的一天。在一天结束时, 他们提出了将这些想法付诸实施的想法在学校采取行动。想要在学校有一个绿色俱乐部。将在学校开始这个专注于处理学校的垃圾和垃圾。符合联合国教科文组织的零饥饿主题。这是一个非常积极的想法!

M. Daniel - 感谢志愿者提供热腾腾的午餐。一直很顺利。 感谢篮球、合唱团和乐队活动中的所有学生。 我们为我们的学校感到自豪。

工作人员希望6月9日为运动日

来自Kathy的问题 - Update on rocks? 这个问题正在处理中——不能保证在 6 月底前完成, 面对员工短缺和回应时间延迟。

2. 财务更新:

PAC chequing - \$45,507.96 PAC gaming - \$24,390.58 School PAC - \$20,068.23 GIC - \$10,000

待处理支票 5426 美元减去 GIC = 84, 541 加币是我们当前的现金流。 今年的预算中还有 48348加币可用于支出。

1月花费:

KBAM 艺术表演 机器人更新 感统工具 音乐资源 - 鼓 Gym - 篮球 作家来访 收入 - \$1160 来自怪物舞会期间的南瓜地

3. 骑自行车上学活动 - 5 月 29 日至 6 月 2 日, 由家长 Chris Cochrane 介绍 骑自行车/步行/轮滑到学校周目标 技能和养成这些习惯是终身技能

目标:

该计划的目标是鼓励孩子和家庭使用汽车以外的其他方式出行。 克服障碍——舒适的骑行,安全的路线知识 教育司机在步行/骑自行车的人周围安全驾驶汽车 以去年为基础 - 制定每周时间表 维护早晨,路线规划 一位家长是专业的自行车修理工,问他们今年能不能修两天。

如果天气允许, 想挑战自行车技巧——在街上骑行时奖品和点心

温哥华市提供 500加币的赠款用于这些事情。

去年周四 B2S 周. 去年自行车架上有 40 辆自行车!

自行车巴士的志愿者?而不是步行去校车

去年 - 2 张显示人们居住地的大地图

想衡量对自行车巴士的兴趣

市内 4 个不同地点的自行车巴士 - Balaclava、Almond、Quilchena 和 Connaught Park如果人们有兴趣,希望成为志愿者,Bike Hub 提供学校课程. M. Daniel - 与与 PAC 一起计划 B2S 周的活动

探索自行车巴士 - 评估家庭的兴趣并尝试与 PAC 和学校沟通以建立那个 kathy: 更安全的自行车和自行车的干燥存放处? M. Daniel 说很多老师也骑他们的自行车。

4. 1月议案通过

- -第一个议案 Kathy
- -第二个议案 Snow
- -No objection zero objections

5. PAC执行职位

非常感谢所有为学校付出时间和精力的家长

随着学生毕业, 许多家长将离开 PAC 社区

我们需要 PAC 执行和活动的志愿者热午餐 - Lena 和 Hailey 将于明年离职。 我们需要更多。

年鉴-编辑志愿者

社交媒体/网站/交流——如果有人想托管 FB 或推特

任何志愿者时间,即使是一个小时,对我们来说都很重要

法国浸入式 - 联合财务主管 (1) 和联合主席 (1)

法语和英语 - 联合秘书 (2)

请通过志愿服务支持 - info@trafalgarpac.ca

谢谢大家, 情人节快乐!